
Vážená paní ………………., 
 
v souladu se zněním zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, Vám 
zasílám odpověď na Vaše dotazy: 
 
- Používáte při korespondenci systém datových schránek, příp. kdy byl tento systém 
zaveden? 
Ano, Kancelář veřejného ochránce práv má ze zákona zřízenou a aktivní datovou schránku 
ode dne 07.07.2009. 
 
- Hodnotíte tento systém korespondence jako efektivní a účinnější než doručování 
písemností v listinné podobě? 
Účinnost či efektivnost doručování písemností skrze datovou schránku je především 
limitován počtem uživatelů, kteří mají k dnešnímu dni schránku aktivovánu. Směrem k 
orgánům veřejné moci, které používají datovou schránku povinně, je jistě korespondence 
rychlejší a levnější. Absolutní většina fyzických osob, se kterými Kancelář koresponduje, však 
doposud datovou schránku zřízenou nemá. 
 
- Kolik úředních dokumentů bylo zasláno a kolik jich bylo přijato prostřednictvím datové 
schránky za období leden 2010 březen 2010? 
V uvedeném období bylo prostřednictvím datové schránky Kanceláře odesláno celkem 998 
datových zpráv, přijato bylo celkem 484 datových zpráv. 
 
       Mgr. Filip Glotzmann 
      vedoucí Kanceláře veřejného ochránce práv 
 

 


